
Referat fra ekstraordinært styremøte i Lørenskog Rotaryklubb torsdag 15. 
september kl. 19.00 
 
Sted:  Hjemme hos Karen Marie Ellefsen 
 
Tid:  Tirsdag 15. september 2020 kl.19.00 
 
Deltakere:  Karen Marie Ellefsen 

Øystein Mogensen   
  Øystein Myklestul  

Bent Andersen 
Tom Halvorsen 

   
 
Saksliste :   
 
Sak 37/2020: Revisors kommentar vedrørende bingoinntektene og budsjettmessige  

konsekvenser. 
 
Klubbens revisor Johan Henrik L’orange har sendt brev til styret, datert 18.09.2020 vedrørende 
bingoinntektene. Han har tatt dette opp i forbindelse med revisjonen av klubbens regnskap 
2019-2020. Brevet ble gjennomgått. Vi vurderte om våre rutiner er tilstrekkelige, og kom med 
innspill til et klargjørende svarbrev. 
 
Vedtak: Basert på den kunnskapen han har om saken, og med innspill fra øvrige  

styremedlemmer, lager Øystein Mogensen et første utkast til svarbrev til  
revisor.  

 
 
Sak 38/2020 Eventuelt  
 
Gave fra Kjell Hauger: 
Kjell Hauger har gitt en pengegave til LRK og foreslår i brev av 26.08.2020 følgende mulige 
disponering av støttemidlene. 
 

● Støtte til turstier inklusiv historiske skilter. 
● Dekke deler av kostnader til utarbeidelse av «20 trivelige turer i Lørenskog» Tenker her både på 

turer i sentrale strøk og i skog og mark. 
● Eventuelt støtte til sittebenker hvis aktuelt. 
● Hvis LRK finner andre aktuelle tiltak som ligger under begrepet «glede og nytte for Lørenskogs 

innbyggere» kan det også fremmes forslag om dette. 

Bruk av penger fra gaven foreslås av den til enhver tid valgte prosjektkomite som leverer en innstilling til 

styret. Styret bestemmer den endelige bruken. 



 
Kjells Haugers ønske er oversendt leder for Prosjektkomiteen, Kjell Sandberg. Karen kontakter 
ham og spør om de har kommet fram til et forslag til bruk av midlene, som står på klubbens 
gavekonto.  
 
Bruk av prosjektmidler: 
Vi har ingen regler for bruk av prosjektmidler, og diskuterte om dette er noe som bør inn i våre 
vedtekter.  
 
Retningslinjene kan f.eks si noe om at vi skal primært støtte ungdomsprosjekter i vår egen 
kommune, dette i tillegg til RYLA, og vi f.eks primært ikke skal jobbe mot tiltak for eldre. Saken 
tas opp på et senere styremøte.  
 
 
Gründerprisen: 
I tillegg til forslagsstiller Ola Strømme, har Roger Gjermundshaug sagt seg interessert i å delta, 
men begge forutsetter at de må få flere med i komiteen. Karen snakker med mulige kandidater.  
 
 


